
سـینماگران،مشتاق آغـاز جشنـواره
فیلم فجر هستند

مهدی جوادی مدیرعامل بنیاد سینمایی فارابی از دبیرخانه چهلویکمین
جشنواره بینالمللی فیلم فجر بازدید کرد.

او در حاشیه این دیدار در گفتوگو با ستاد خبری چهلویکمین جشنواره
بینالمللی فیلم فجر درباره حضور کارگردانان کار اولی در این دوره
از جشنواره فیلم فجر گفت: یکی از سیاستهای سازمان سینمایی در
دوره جدید سرمایهگذاری بنیاد سینمایی فارابی و توجه جدیتر به
استعدادیابی کارگردانان فیلم اولی، همچنین «راهاندازی باشگاه
فیلم اولیها در بنیاد فارابی» بوده است. تغییر مکانیسم تأیید
ً موجب خواهد شد، امسال نسبت صلاحیت کارگردانان فیلم اولی، احتمالا
بـه سالهـای گذشتـه آثـار بیشتـری از کارگردانـان فیلـم اولـی در
چهلویکمین جشنواره فیلم فجر داشته باشیم که تصور میکنم بخش قابل
توجهی از آثار خیرهکننده امسال که توجه مخاطب را به خود جلب
خواهد کرد، محصول کارگردانان جوان و فیلم اولی باشد که استعدادها
و سرمایههای آینده سینمای ما هستند. مدیرعامل بنیاد سینمایی
فارابی با بیان اینکه جشنواره فیلم فجر همواره مورد توجه اهالی
سینما بوده است ،چرا که بزرگترین رویداد سینمایی کشور است، مطرح
کرد: با توجه به آنچه که در عرصه تولید فیلم شاهد بوده یا با
اهالی سینما گپ زدهایم، فکر میکنم جشنواره امسال هم فارغ از
جشنواره دورههای گذشته نباشد. دوستان سینماگر مشتاق هستند که
جشنواره فیلم فجر هر چه زودتر شروع به کار کند تا کارنامه یک سال
گذشته سینمای ایران را در این ماراتن سینمایی ببینند، بررسی کنند
و خود را در معرض ارزیابی قرار دهند. به همین دلیل فکر میکنم
امسال هم جشنوارهای پرشور خواهیم داشت و میتوانیم آثار یک سال
گذشته سینمای ایران را در آینه چهلویکمین جشنواره فیلم فجر نظاره

کنیم.
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